
Referat af bestyrelsesmøde d. 18. januar 2024 

Casper, Johnny, Mark, Susanne, Gerda, Inge 

 

1. Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde den 26. oktober 2023. 

 

Referatat er ved en fejl ikke blevet sendt ud 
og kunne derfor ikke godkendes. Overgår til 
næste bestyrelsesmøde. 

2. Orientering 
 

A. Formandens 
B. ”Heimdalerne” (Frederik) 
C. Økonomi (Susanne) 
D. Loppestald (Johnny) 

A. Nyt år. Blev snakket om årets gang.  
B. Heimdalerne laver vinduer i stalden 
C. Overskud på 281.000kr – der er 

kommet midler fra LAC 
• 97.000kr i indestående i banken. 
• 104.000kr i overskud i loppestald. 
D. Loppestald – mangler hænder. 
• Rokade Berit laver nye hente hold. 

Afhentningsdatoer er sendt ud.  
 

3. Hjemmeside. 
 
 

Gert vil gerne fortsætte men mangler en til 
hjælp.  
Jesper, som vi har haft spurgt ind til, er ikke 
særlig god til at melde tilbage… 
Casper har tilbudt at tage kontakt til sin 
søster som laver hjemmesider professionelt.  
Julie har også tilbudt at lave hjemmeside, 
men er ikke til stede i aften. Gerda snakker 
med Julie. 
 

4. Kommende arrangementer:   
• Fællesspisning/fredagscafe den 9. 

februar.  
• Fastelavn den 10. februar.  
• Generalforsamling  
• Årsmøde 29. februar. 
• Jazzarrangement 3. marts. 

 

• Fællesspisning d. 9/2 Gerda vil gerne 
have en afløser. Mark låser op i stedet 
for Gerda 

• Fastelavn: d. 11/2 Casper har tilbudt 
hjælp på dagen. Lars hjælper med at 
sætte tønder op. Fra Møllen har Jess 
og Niels tilbudt deres hjælp. 

• Generalforsamling 29/2 Niels 
kommer og fortæller om Skamstrup 
Mølle og årets gang i Møllehuset. 
Generalforsamling skal indkaldes 
senest 3 uger før.  

Indkaldelse til Generalforsamling kan sættes 
op i Kirkens opslags skab og i 
Forsamlingshusets opslagstavle ude og 
inde. 



Hvem er på valg til generalforsamlingen.  
Julie og Cecilie er på valg da de er 
suppleanter. Casper er på valg og vil ikke 
modtage genvalg.  

Mark og Inge er på valg og modtager genvalg. 
• 3. marts, Kansas City Stompers. 

Mørkøv E-sport sørger for skærme i 
Mørkøv. Henrik Lehmann sørger for 
skærmene til annoncering. 

Frederik/Mark sørger for at dele flyer ud så vi 
kan få billetterne ud.  
 
 
 

5. Evaluering af afholdte arrangementer: 
•  Fællesspisninger og fredagscafeer i 

december og januar, 
•  Arbejdsdag den 11. november 
•  ”Tænd Lys” 
 
 

• Fællesspisning og Fredags-cafe fungerer 
rigtig godt sammen.  

• Fælles arbejdsdag. Gik godt. Godt 
samarbejde. Ca. 30 mennesker der hjalp 
til. 

• Tænd lys gik godt. omkring 100 
mennesker deltog.  Varm kakao blev 
efterspurgt.  

 
 

6. Planlægning af generalforsamling og 
årsmøde. 

 
 

Der blev snakket om hvem vi kan spørge om 
de kunne have lyst til/interesse i at deltage i 
bestyrelsens arbejde.  

Personer som kan spørges om de har lyst til 
bestyrelsesarbejde: 
Kevin i Kraka 
Nye beboer på Knøsen 
Torsten i Sonjas hus. 
 

7. Møde med Møllens bestyrelse, forslag 
den 29. januar. 

 
 

Der var god stemning for at mødes med 
møllen. Et udvalg af bestyrelsen mødes med 
et udvalg af møllens bestyrelse for at drøfte 
et fremtidigt udvidet samarbejde. 

Evt. 
 

- 

 

 


